
Protokół Nr LXIV/2014

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 13 listopada 2014 roku

Sesja Rady Gminy w Obrazowie odbyła się w sali posiedzeń Rady Gminy w Obrazowie. Udział wzięli

członkowie Rady, Sohysi, Wójt, Sekretarz, Skarbnik oraz zaproszeni goście.

Sesję otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Jędral.

Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji:

I. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przyjęcie Protokołów z sesji nr: LXI, LXII, LXIII- dostępny w biurze rady.

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- "Programu współpracy Gminy Obrazów z organizacjami pozarządowymi
prowadzącymi działałność pożytku publicznego na rok 2015",

- zakupu działki 3 I5/4 w miejscowości Kleczanów.

mnymt podmiotami

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Obrazów w roku szkolnym 2013/2014.

7. Informacja z działalności Rady Gminy i Komisji Stałych Rady w kadencji 2010-2014- Przewodniczący
Rady i Przewodniczący Komisji.

S.lnformacja o zrealizowanych inwestycjach w Gminie Obrazów w kadencji 2010-2014.

9. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

10. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

I I. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych za 2013 r. i na 2 miesiące przed upływem kadencji.

12. Wolne wnioski i zapytania.

13. Zakończenie obrad.

Ad.2 Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Jędral na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność

obrad do podejmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu obecnych na sesji było 15 radnych.

P. Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwal w sprawach:

- nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Obrazów" ks. kanonik mgr Mieczysław Murawski,



-przekazania w drodze użyczenia pomieszczeń w budynku remizy OSP w Bilczy na okres dłuższy niż 3 lata.

Za wprowadzeniem uchwal do porządku obrad głosowało 15 radnych.

Ad.3

Przyjęcie protokołów z sesji nr LXI, LXII, LXlll:

- protokół z sesji LXł jednogłośnie został przyjęty,

- protokół z sesji LXII jednogłośnie został przyjęty,

- protokół z sesji LXlll jednogłośnie został przyjęty.

Ad. 4 Interpelacje i zapytania radnych

Radny J. Orawiec powiedział, że w msc. Komorna w kierunku Święcicy na prywatnej posesji pojawiła się

nowa lampa w związku z tym zapytał czy koszty za oświetlenie doliczane są do msc. Komorna? Radny

podkreślił, że chciał przekazać własną lampę aby powiesić ją koło przystanku jednak do tej pory nikt jej nie

zamontował. Jego zdaniem oświetlenie koło przystanku powinno zostać wykonane.

Radny S. Toś powiedział, że sadownicy składali wnioski w ramach przywrócenia potencjału rolniczego

w związku z tym zapytał czy będą one rozpatrywane?

P. Wójt poinformował, że rachunki za prąd w każdej miejscowości płaci gmina. Podkreślił, iż lampy nie są

zakładane na prywatnych posesjach, a każdy mieszkaniec może powiesić własną lampę jeśli sam płaci za

prąd. Dodał, że w msc. Komorna nie została zawieszona lampa na prywatnej posesji. Ponadto powiedział, że

do urzędu wpłynęło ponad 100 wniosków ale o decyzji czy będzie oszacowanie podejmuje Wojewoda.

Powiedział, że na jednej z sesji byli przedstawiciele Urzędu Marszałkowskiego i Ośrodka Doradztwa

Rolniczego, którzy wyjaśnili sprawę w tym zakresie. Dodał, iż wójt nie podejmuje decyzji w sprawach

wniosków dotyczących klęsk żywiołowych i szkód w rolnictwie związanych z przymrozkami czy deszczami

nawalnymi.

Przewodniczący Rady Gminy K. Jędral zapytał czy P. Wójt wystąpił do Wojewody o oszacowania?

P. Wójt powiedział, że wnioski zostały wysłane do Wojewody o oszacowanie i należy czekać na decyzję w tej

sprawIe.

Radny S. Toś stwierdził, że P. Lazarska przedstawicielka Urzędu Marszałkowskiego poinformowała, iż

oszacowanie szkód odbywa się w ciągu 2 miesięcy od wystąpienie klęsk żywiołowych.

Radny J. Meszek powiedział, że nie dostał żadnej informacji sms-em z urzędu, że należy składać wnioski

o dopłaty do ł ha upraw jabłoni. Ponadto stwierdził, iż zwracał się do Wójta w sprawie działań policji jednak

P. Wójt nie zaprosił na sesję komendanta policji. Jego zdaniem policja zatrzymuje rowerzystów i rolników

dając mandaty za brak dzwonka i lusterka, ponadto policjanci sprawdzają stan pojazdów w związku z tym

chciał prosić komendanta o wyjaśnienie w tej sprawie.

P. Wójt powiedział, że otrzymał informację od radnego i zgłosił sprawę komendantowi. Podkreślił, że należy

zorganizować spotkanie i zaprosić komendanta policji i komendanta powiatowego państwowej straży

pożarnej w Sandomierzu, aby udzielili informacji na temat bezpieczeństwa na terenie gminy Obrazów.



Ponadto powiedział, iż infonnację na temat dopłat w rolnictwie należą w gestii Agencji Restrukturyzacji

i Modernizacji Rolnictwa.

Sohys msc. Komorna P. Pietruszka powiedział, że wnioskował o poprawę stanu dróg po deszczach nawalnych

i dostał odpowiedź, że prace wykona Zespół Gospodarki Komunalnej. Jego zdaniem do tej pory nie było

żadnej interwencji w tej sprawie.

P. Wójt powiedział, iż w msc. Komorna były usuwane zakrzaczenia z pasa drogowego. Dodał, że utrzymanie

porządku poza pasem drogowym należy do właścicieli posesji.

Sohys msc. Komoma P. Pietruszka stwierdził, że usunięte zostały jedynie zakrzaczenia przy lampach.

Ad. 5 Podjęcie uchwał

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik.

Poinfonnowała, że zmian dokonuje się w wyniku wprowadzenia do budżetu dochodów, przeniesienia

środków z rezerwy w oświacie na wydatki oraz przeniesienia planów dochodów i wydatków między działami.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie "Programu współpracy Gminy Obrazów z organizacjami pozarządowymi

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2015" przedstawiła P. Motyła.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie zakupu działki 315/4 w msc. Kleczanów przedstawił P. Marzec.

Komisja Rolna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Obrazów" ks. kanonik mgr

Mieczysław Morawski przedstawiła P. Motyła.

Głosowało ł 5 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie przekazania w drodze użyczenia pomieszczeń w budynku remizy OSP w Bilczy

na okres dłuższy niż 3 lata przedstawił P. Kiliański.

Komisja Rolna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.



Ad. 6 Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Obrazów w roku szkolnym 2013/2014

przedstawiła Kierownik ZEO P. Piwowarska. Poinformowała, że na terenie gminy istnieją obwody szkolne:

Szkoła Podstawowa w Bilczy: Bileza, Piekary, Świątniki, Jugoszów, Szkoła Podstawowa w Głazowie:

Głazów, Rożki, Węgrce, Szkoła Podstawowa w Kleczanowie: Kleczanów, Święcica, Zdanów, Komoma,

szkoła Podstawowa w Obrazowie: Obrazów Dębiany, Lenarczyce, Malice, Wierzbiny, Żurawica, Chwałki,

Sucharzów, Gimnazjum w Obrazowie obejmuje wszystkie miejscowości z terenu gminy. Dodała, że do szkół

uczęszczają dzieci spoza obwodów Bilcza 10 uczniów, Kleczanów. 13, Obrazów 14 dzieci. W gminie

Obrazów w roku szkolnym 2013/ 2014 roku kształciło się 499 uczniów. Powiedziała, że na terenie gminy

funkcjonują 4 punkty przedszkolne prowadzone przez Stowarzyszenia przy Szkole Podstawowej w Głazowie,

przy szkole Podstawowej w Kleczanowie i przy Szkole Podstawowej w Obrazowie. Ponadto od I stycznia

2014r na terenie msc. Chwałki rozpoczęło funkcjonowanie Przedszkole Publiczne Dolina Smerfów

prowadzone przez Stowarzyszenie Na Rzecz Rozwoju Wsi Góry Wysokie. liczba dzieci 44. Od I września

20ł4 roku w msc. Bilcza funkcjonuje Punkt Przedszkolny prowadzony przez Stowarzyszenie Przyjaciół

szkoły w Bilczy. liczba dzieci 22. Poinformował, że Gmina Obrazów dofinansowuje oświatę na swoim

terenie część środków otrzymywanych jest w formie subwencji z budżetu paJistwa a pozostałe środki

przeznaczane są z budżetu gminy. W Szkole w Bilczy w roku szkolnym 20ł3/20ł4 kształciło się 58 dzieci,

zatrudnionych było 8 nauczycieli. 2 kontraktowych, 2 mianowanych i 4 dyplomowanych. Budżet szkoły

zamknął się kwotą 700 240,77zł, subwencja dla szkoły w 2013r wynosiła 430 309,80zł, wysokość subwencji

na I ucznia. 7968,70zł, koszt utrzymania faktyczny 12967,42zł. Szkoła Podstawowa w Głazowie w dniu

1 stycznia 20 13r. została przekazana do prowadzenia Stowarzyszeniu Nasz Region w Głazowie. W 2013 roku

Gmina Obrazów poniosła koszty zobowiązań pozostałych do rozliczenia z 2012 roku: szkoła podstawowa.

101414,42zł, klasy O. 4332,15zł. W Szkole w Kleczanowie w roku szkolnym 2013/2014 kształciło się 89

dzieci, zatrudnionych w 2013r., było 14 nauczycieli. 3 kontraktowych, ł mianowany i 10 dyplomowanych.

Budżet szkoły zamknął się kwotą 1 005590,36 zł, subwencja dla szkoły w 2013r. wynosiła 900463,IOzł,

wysokość subwencji na I ucznia. 7968,70 zł, koszt utrzymania faktyczny 8899,03zł. W Szkole Podstawowej

w Obrazowie w roku szkolnym 20ł3/20ł4 kształciło się 121 dzieci, zatrudnionych w 2013r., było 13

nauczycieli. 3 mianowanych i 10 dyplomowanych. W Gimnazjum w Obrazowie w roku szkolnym 2013/2014

kształciło się 185 dzieci, zatrudnionych w 2013r., było 16 nauczycieli. 3 mianowanych i 13 dyplomowanych.

Budżet szkoły podstawowej zamknął się kwotą 986 724,66 zł, budżet gimnazjum zamknął się kwotą

ł 394739,29 zł. Budżet całego Zespołu Szkół w Obrazowie w 20ł3r. wyniósł 2381463,95 zł. Subwencja

dla Zespołu Szkół w 2013r. wyniosła 2574 674,97zł, wysokość subwencji na 1 ucznia. 7968,70 zł, koszt

utrzymania faktyczny 7782,56zł.

Ad.7 Informacja z działalności Rady Gminy i Komisji Stałych Rady w kadencji 2010.2014. Przewodniczący

Rady i Przewodniczący Komisji (załącznik)

Ad.S. Informacja o zrealizowanych inwestycjach w Gminie Obrazów w kadencji 20 I0.20 ł 4 (załącznik).



Ad. 9. Infonnacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

Pan Wójt poinfonnował, że brał udział w Konwencie Wójtów, podpisaniu umowy ŚBRR w Kielcach oraz

zgromadzeniu EZGDK. Ponadto Pan Wójt uczestniczył w Dniu Nauczyciela w Obrazowie, Jubileuszu

Złotych Godów oraz powitaniu nowego proboszcza parafii Obrazów.

Ad. 10. Informacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

Przewodniczący Rady poinfonnował, że brał udział w Święcie Niepodległości w Kleczanowie oraz pełnił

dyżury w biurze rady.

Ad. II. Analiza oświadczeń majątkowych złożonych za 2013 r. i na 2 miesiące przed upływem kadencji.

Przewodniczący rady K. Jędral powiedział, że radni w tenninie ustawowym złożyli oświadczenia majątkowe

za 2013r. oraz na 2 miesiące przed zakończeniem kadencji. Ponadto poinformował, że jeden egzemplarz

oświadczenia majątkowego został przekazany do Urzędu Skarbowego, a drugi został opublikowany na stronie

internetowej BlP Urzędu Gminy.

Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania.

Mieszkaniec msc. Kleczanów P. Dobek poinfonnował, że przez 4 lata nie została wydzielona droga gminna

w msc. Kleczanów i przez to nie ma dojazdu do działki. Dodał, że od połowy maja 20 14r. jest on całkowicie

pozbawiony dojazdu do pola.

P. Marzec powiedział, że wniosek w sprawie wytyczenia drogi wpłynął w 2014r. Poinfonnował, iż geodeci

wytyczyli drogę i wskazali pas drogowy dużo dłużs:zy niż w rzeczywistości. Jego zdaniem wskazanie drogi

nie rozwiąże problemu. Podkreślił, że była rozbieżna dokumentacja w dziale geodezji w Starostwie.

P. Dobek stwierdził, iż droga jest własnością gminy. Dodał, że został pozbawiony możliwości wykonywania

zabiegów ochronnych na swoim polu.

P. Sekretarz stwierdziła, że przedmiotowa droga była wskazana przez geodetów i wchodziła w pole. Dodała,

iż Starostwo wystosowało pismo do gminy w sprawie udzielenia infonnacji dotyczącej drogi w Kleczanowie.

Przewodniczący Rady K. Jędral zapytał jaka jest możliwość wskazania drogi? Jego zdaniem należy wskazać

drogę gminną.

Radny W. Zawidzki powiedział, że w msc. Święcica jest podobny problem powiat wypiera się drogi

twierdząc, że jest to droga gminna.

Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady K. Jędral zamknął LXIV

sesję Rady Gminy w Obrazowie.

protokoł~



Informacja

z działalności Rady Gminy w Obrazowie

w kadencji 2010-2014

W kadencji Rady Gminy w Obrazowie odbyło się 63 sesje, na których podjęto łącznie 358 uchwal.

Podjęte uchwały dotyczyły min. spraw:

uchwalenia budżetów rocznych,

zmian w budżecie,

udzielenia absolutorium,

uchwały podatkowe,

zbycia nieruchomości,

zatwierdzenia taryf na wodę,

utworzenia funduszu sołeckiego,

zatwierdzenia planu Odnowy Miejscowości Jugoszów, Dębiany, Chwałki i Głazów

przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności

zwierząt,

przyjęcia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi,

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów alkoholowych

i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii,

- przystąpienia Gminy Obrazów do projektu konsorcjum pn,"Świętokrzysko- Podkarpacki

Klaster Energetyczny".

Pozostałe uchwały były podejmowane w przypadku zaistnienia sytuacji wynikających z ustaw,

a także inicjatyw uchwałodawczych organów do tego uprawnionych.

Na sesjach Rady Gminy gośćmi byli min.: Pan Andrzej Pacocha specjalista ds. odnawialnych źródeł

energii, Pan Wojciech Lukaszek Pełnomocnik Zarządu ds. realizacji inwestycji, którzy przedstawili

informację na temat potencjału energetycznego rolnictwa i sadownictwa Gminy Obrazów oraz

planowanej budowy bioelektrowni na terenie Gminy Obrazów. Przedstawiciele Świętokrzyskiego

Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach P. Joanna Lazarska i P. Monika Mikołajczyk oraz

przedstawiciele Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach Oddział

w Sandomierzu "Centrum Ogrodnicze" P. Edward Przytuła i P. Justyna Cukrowska przedstawili

informację na temat usuwania skutków klęsk żywiołowych w rolnictwie. Informacji na temat

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Obrazów udzielili przedstawiciele Komendy



Powiatowej Policji w Sandomierzu- P. Piotr Dereń i Komendy Powiatowej Państwowej Straży

Pożarnej w Sandomierzu - P. Andrzej Włodarczyk. Na sesji gościli także przedstawiciel

Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego P. Wojciech Lipka oraz Prezes

Zarządu Świętokrzyskiego Centrum Innowacji i Transferu Technologii w Kielcach P. Łukasz Bilski.

Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy przedstawiają corocznie informacje na temat

działalności szkół, ośrodków zdrowia, funkcjonowania bibliotek, OPS i ZGK.

W dniach 13 i 14 września 2014 roku odbyło się w Gminie Obrazów Europejskie Święto Jabłka

2014.

Komisje Stałe Rady Gminy odbyły następującą ilość posiedzeń:

Komisja Budżetowa - 59

Komisja Oświatowa - 49

Komisja Rolna - 59

Komisja Rewizyjna - 40

Na posiedzeniach Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy omawiano tematy wynikające

z bieżącej sytuacji społeczno-gospodarczej naszej gminy.

Odbywały się posiedzenia Kolegium Redakcyjnego w celu omówienia zakresu tematów do wydań

"Echa Naszej Gminy."

Wszystkie sesje Rady Gminy odbyły się przy bardzo dużej frekwencji co pozytywnie świadczy

o odpowiedzialnej postawie naszych radnych.

Kazi l



Sprawozdanie

z działalności Komisji Budżetowej

w kadencji 2010- 2014

W całej kadencji Komisja Budżetowa odbyła 59 posiedzeń, na których wypracowano 22 wnioski dotyczące

realizacji budżetu gminy oraz bieżących problemów gminy.

Tematy posiedzeń Komisji wynikały z przyjętych planów pracy Komisji oraz z tematyki sesji. Głównymi

tematami prac Komisji w czasie trwania kadencji, były sprawy związane z gospodarką finansową gminy.

Komisja podczas swoich prac szczególną uwagę zwracała na wykonanie budżetów w poszczególnych latach

i projekty budżetów na lata kolejne. Ponadto Komisja opiniowała m.in. informacje dotyczące przebiegu

realizacji budżetu gminy, sprawozdania z wykonania budżetu gminy, projekty budżetu gminy. Zapoznawała

się także z informacjami dotyczącymi stanu realizacji zadań inwestycyjnych finansowanych z budżetu

gminy, stanu infrastruktury drogowej, technicznej i społecznej w gminie oraz stanu bezpieczeństwa

publicznego w gminie. Przedmiotem obrad komisji były też sprawozdania z działalności gminnych

jednostek organizacyjnych.

Część posiedzeń odbyła się bezpośrednio przed sesjami Rady Gminy. Każdorazowo Komisja opiniowała

projekty uchwał i informacje i sprawozdania rozpatrywane na sesjach Rady Gminy. Zapoznawała się też

z informacjami Wójta Gminy na temat funkcjonowania gminy i realizacji gminnych zadań inwestycyjnych.

Członkowie komisji brali aktywny udział w posiedzeniach, zgłaszali swoje uwagi i propozycje do

omawianych tematów.

Przewodniczący Komisji Budżetowej
Krzysztof Bieniek



Obrazów 13.11.2014

Sprawozdanie

z działalności Komisji Rewizyjnej
w kadencji 20 l 0- 2014

W całej kadencji Komisja Rolna odbyła 40 posiedzeń, na których wypracowano 17 wniosków.

Głównymi tematami posiedzeń były:

analiza sprawozdania z wykonania budżetu oraz przygotowanie wniosku w sprawie udzielenia

absolutorium Wójtowi Gminy,

- analiza projektów budżetów na lata kolejne,

analiza wykonania budżetów w poszczególnych latach.

Tematyka posiedzeń komisji wynikała z uchwalanych na każdy rok planów pracy. Realizując swoją funkcję

kontrolną Komisja Rewizyjna w ciągu kadencji dokonała analizy realizacji przebiegu wykonania budżetu

gminy oraz sprawozdań jednostek organizacyjnych. Komisja dokonała także analizy wydatków z budżetu

gminy na realizację zadań z zakresu m.in. kontroli wydatków przeznaczanych z budżetu gminy na realizację

gminnych programów: Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminnego Programu

Przeciwdziałania Narkomanii, Współpracy z organizacjami pozarządowymi i organizacjami pożytku

publicznego.

Ponadto Komisja na bieżąco opiniowała inne sprawy należące do jej kompetencji.

Co rok Komisja Rewizyjna, na podsta\\1e sprawozdania z wykonania budżetu i przeprowadzanych przez

siebie kontroli sporządzała wniosek w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy i wypracowała wnioski w tym

zakresie.

Członkowie komisji brali aktywny udział w posiedzeniach, zgłaszali swoje uwagi i propozycje do

omawianych tematów.

W posiedzeniach komisji uczestniczyli Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Przewodniczący Rady Gminy,

Skarbnik Gminy, pracownicy Urzędu Gminy oraz kierownicy jednostek organizacyjnych.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

Jan Orawiec



Sprawozdanie

z działalności Komisji Oświatowej

w kadencji 2010- 2014

W całej kadencji Komisja Oświatowa odbyła 49 posiedzeń na których wypracowano 17 wniosków.

Przewodnicząca Anna Staniszewska uczestniczyła w posiedzeniach prezydium, w spotkaniach Komitetu

Organizacyjnego Święta Jabłkobrania oraz kolegium redakcyjnego.

Posiedzenia komisji dotyczyły zaopiniowania projektów uchwał w sprawach m.in.: stawek podatkowych,

projektu budżetu, wykonania budżetu na 2014 rok, przyjęcia programu współpracy z organizacjami

pozarządowymi, uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii, uchwalenia statutu Gminnej Biblioteki Publicznej,

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie, przekazania Publicznej Szkoły

Podstawowej w Głazowie Stowarzyszeniu Nasz Region.

Komisja opiniowała pisma dotyczące spraw związanych z zakresem kompetencji komisji, odbyły się także

cztery posiedzenia wyjazdowe, celem przeglądu szkół pod kątem potrzeb remontowych i ich realizacji,

zabezpieczenia pomocy naukowych.

W posiedzeniach komisji-jeżeli zaistniała konieczność brali udział: Wójt, Sekretarz, kierownik ZEO i OPS.

Ponadto członkowie komisji brali udział w imprezach kulturalnych odbywających się na terenie gminy; były

to m.in. Dzień Babci i Dziadka, "Bezpieczne wakacje" w Komomej, Dzień Dziecka, Święto Niepodległości,

Święto Jabłkobrania.

Przewodniczący Komisji Oświatowej
Anna Staniszewska



Sprawozdanie

z działalności Komisji Rolnej

w kadencji 2010- 2014

W całej kadencji Komisja Rolna odbyła 59 posiedzeń, na których wypracowano 29

wniosków.

Wnioski dotyczyły głównie spraw inwestycyjnych na drogach gminnych i powiatowych

a także innych obiektów użyteczności publicznej.

Komisja wspólnie z pozostałymi komisjami Rady Gminy analizowała projekt budżetu gminy

na 2014 r. oraz propozycje stawek podatków na 2014r.

Komisja na bieżąco śledziła działalność Zespołu Gospodarki Komunalnej, wydawała opinie

w sprawach zbycia nieruchomości gminnych.

Posiedzenia komisji zwoływane były celem zaopiniowania różnych spraw znajdujących się

w kompetencji komisji oraz rozpatrywania skarg.

Komisja odbyła posiedzenia wyjazdowe w celu kontroli stanu technicznego dróg gminnych

i dojazdowych do pól, na bieżąco opiniowała inne sprawy należące do jej kompetencji oraz

analizowała realizacje inwestycji ujętych w budżecie gminy na lata 2010- 2014.

Przewodniczący Komisji Rolnej
Krzyszto fMaiec



2014 rok

Odbudowa drogi gminnej Nr 002487T Węgrce - Kunwie od km 0+810 do km 1+260 -
działka o nr ewid. 237 położona w miejscowości Węgrce oraz odmulenie rowu wzdłuż
drogi gminnej 002469T Wierzbiny - Lenarczyce.

Wykonaniu na drodze gminnej o nr ewid. 237 położonej w miejscowości Węgrce podbudowy
z kruszywa naturalnego gr. 15 cm i szerokości 3,20 m oraz na długości 200 mb.

Budowa boiska piłkarskiego i bieżni prostej przy Szkole Podstawowej w G1azowie.

Budowa sieci kanalizacyjnej wraz z przyłączami w miejscowości Chwałki wzdłuż
drogi gminnej nr 435; Budowa sieci wodociągowej dla miejscowości Malice - koszt
341 977,99 zł brutto, wykonawca robót: Marian Macias, Zakład Remontowo-Budowlany
"ADMA", ul. Klasztorna 18,28-236 Rytwiany.

Budowie sieci kanalizacyjnej w miejscowości Chwałki wzdłuż drogi gminnej nr 420.

Budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Jugoszów - etap I (stan surowy zamknięty).

Zaprojektowanie i wybudowanie systemu oświetlenia dróg Gminy Obrazów z systemem
zasilania w energię

Odbudowa drogi gminnej
Nr 002462T Komorna - Zagrody od km 1+923 do km 2+ 130, Odmulenie rowu wzdłuż drogi
gminnej 002467T Rożki - Rożki od km 0+ 000 do km 0+600, od km 0+600 do km 0+920,
Odbudowa drogi gminnej o nr ewid. 511 położonej w msc. Piekary od km 0+000 do km
0+260.

Budowa budynku świetlicowo-garażowego w miejscowości Dębiany - Etap I (stan surowy
otwarty)

Budowa budynku świetlicowo-garażowego w miejscowości Głazów - Etap I (stan surov.'Y
zamknięty)

Wykonanie chodnika do budynku świetlicy wiejskiej położonej w miejscowości Głazów

Wykonanie chodnika wzdłuż drogi gminnej o nr ewid. 438/1 na długości ok. 100 m wraz
z umocnieniem skarpy

Wykonanie utwardzenia z kostki brukowej wokół budynku świetlicy wiejskiej
w miejscowości Święcica

Wykonanie wymiany pokrycia stropodachu na budynku byłej szkoły podstawowej działka
o nr ewid. 85/2 w miejscowości Jugoszów.

Wykonanie oświetlenia kładki pieszej nad drogą powiatową nr 0782T w miejscowości
Obrazów.



Remont budynku świetlicy wiejskiej polegający na wymianie pokrycia dachowego - działka o
nr ewid 79 położona w miejscowości Węgrce



2011 rok

Remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Świątniki - 114058,86 zł brutto podpisano umowę

z wykonawcą w dniu 03.06.20 II termin realizacji do 31.08.20 II r

Remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Lenarczyce - 96 577,69 zł brutto podpisano umowę

z wykonawcą w dniu 03.06.20 II termin realizacji do 31.08.20 II r

Remont świetlicy wiejskiej wraz z zagospodarowaniem centrum wsi Kleczanów - 352357,51 zł

brutto podpisano umowę z wykonawcą w dniu 17.05.2011 termin realizacji do 15.08.201Ir

Rewitalizacja miejscowości Obrazów poprzez zagospodarowanie przestrzeni publicznej - II etap

-441 120,00 zł brutto podpisano umowę z wykonawcą w dniu 02.06.2011 termin realizacji do

15.08.201Ir

Wykonanie podbudowy na drogach gminnych z kruszywa naturalnego na terenie Gminy

Obrazów na łącznej długości ok. 10000,00 mb podpisano umowę z wykonawcą w dniu 03.06.2011

termin realizacji do 15.08.201Ir

Przebudowa dróg gminnych w miejscowościach Lenarczyce, Rożki, Żurawica, Dębiany,

Obrazów, Piekary - 531 342,29 zł brutto planowany termin podpisania umowy 27-29.06.20 II r.

Wykonanie remontów cząstkowych na terenie Gminy Obrazów - 20000,00 zł brutto umowa w

trakcie przygotowania. Przewidywany termin wykonania 15.07.2011.

Zakup kręgów betonowych - 10 329,54 zł brutto

Nabór ofert dla zadań realizowanych w ramach "małych projektów" tj. roboty budowlane: świetlice

Bilcza, Żurawica, plac zabaw w Węgrcach.

Rozbudowa gminnego stadionu piłkarskiego w Święcicy - roboty na ukończeniu.

Rewitalizacja miejscowości Obrazów poprzez zagospodarowanie przestr./:eni publicznej - I etap

- roboty na ukończeniu.

Zlecenie wykonania dokumentacji technicznej w ramach "Rewitalizacja miejscowości Obrazów

poprzez zagospodarowanie przestrzeni publicznej - II etap" kładka widokowa - termin realizacji

30.06.20 II r.

Wykonanie wskazań geodezyjnych pasa drogowego: drogi Lenarczyce oraz Obrazów.

Sporządził:



Podpisanie umowy dofinansowania na realizację projektu Budowa sieci kanalizacyjnej wraz z
przyłączami w miejscowości Chwałki wzdłuż drogi gminnej nr 435; Budowa sieci
wodociągowej dla miejscowości Malice dof. ok 911 tyś.

Rozpoczęto budowy budynków:

Głazów, Dębiany, Chwałki

Rozpoczęcie przebudowy drogi Chwałki - Chwałki

Remont dachu - świetlica Węgrce

Zakończono remont dachu na byłej szkole w Jugoszowie
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